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HCF. 1  Consiliul Facultăţii de Litere aprobă cu unanimitate de voturi, propunerea doamnei 

decan, prof. univ. dr. Cristina Tamaș, ca orele de la masterat să fie plătite la fel ca orele de la 

licență, ca și în alți ani, deoarece facultatea înregistrează un deficit bugetar. 

 

 

 

 

 

 

 

Extras întocmit de conf. univ. dr. Florentina Nicolae 


